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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2017/18:1029 Framtiden för Svenska Spel och den svenska spelmarknaden

Svensk spelpolitik har varit framgångsrik, men den har urholkats i takt med att 
de utlandsbaserade och i Sverige oreglerade bolagen blivit fler. Den föreslagna 
övergången till en licensmarknad syftar till att säkerställa ett transparent 
regelverk för ansvarsfullt spelande.

Men på senare tid har frågetecknen blivit allt fler. Flera remissinstanser har 
varnat för att en otydlig uppdelning av Svenska Spels konkurrensutsatta och 
icke konkurrensutsatta del kan strida mot konkurrenslagstiftningen, vilket 
skulle äventyra hela omregleringen.

Nyligen rapporterade medierna om att Svenska Spel, helt i strid med dessa 
varningar, har inlett en omorganisation som inte gör en sådan tydlig skillnad. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Vad anser statsrådet behöver göras för att säkerställa att Svenska Spels framtida 
organisation är förenlig med en licensmarknad för ansvarsfullt spel?

………………………………………

Roland Utbult (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-15
Besvaras senast
2018-03-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


